
Udenrigsudvalget

Til: Ministeren for udviklingssamarbejde

Dato: 10. maj 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

URU alm. del

Samrådsspørgsmål AH
Vil ministeren redegøre for, hvornår og hvordan regeringen agter at anvende
de 1,8 mia. kr., der alligevel ikke skal bruges til flygtningemodtagelse og der-
for nu skal tilbageføres til udviklingsbistanden? Ministeren bedes i den sam-
menhæng bekræfte, at pengene vil blive tilbageført, samt at der vil blive truffet
beslutning om tilbageførslen hurtigst muligt, så pengene uden forsinkelse kan
bidrage til at give mennesker et håb om en fremtid i deres eget land?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Gjerskov (S).

På udvalgets vegne

Ane Halsboe-Jørgensen
formand
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